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              Încheiat astăzi  15 februarie 2021 în cadrul şedinţei extraordinare a consiliului local 

unde sunt prezenţi un număr de  9 consilieri din totalul de 9 cât compun consiliul local . 

        La şedinţă participă de drept  primarul și secretarul general al comunei Cucuteni. 

        Şedinţa ordinară a fost convocată prin Dispoziţia nr. 23 din  12.02.2021  iar ordinea de zi 

a fost transmisă prin   convocatorul nr.8047 din 12.02.2021  şi invitaţia nr.8048 din 

12.02.2021. 

          Întrucât consiliul este legal constituit, în conformitate cu art.137 din din OUG 

nr.57/2019, privind Codul administrative, declar şedinţa deschisă şi   rog pe  doamna consilier 

Barabulă Mariana, aleasă prin Hotărârea nr. 4 din 26.01.2021 pentru lunile februarie, martie și 

aprilie 2021, să preia conducerea lucrărilor şedinţei. 

        dna.consilier Barabulă Mariana preia lucrările şedinţei, mulţumind pentru încrederea 

acordată . 

        În conformitate cu prevederile art.135 din din OUG nr.57/2019, privind Codul 

administrativ, domnul primar, Brînză Pamfilică  propune  următoarea ordine de zi: 

 

1. Proiect de hotărâre pentru aprobarea procesului verbal al şedinţei    anterioare    

2. Proiect  de hotărâre pentru aprobarea solicitări de prelungire a Scrisorii de Garanție din 

partea Fondului de Garantare a Creditului Rural (FGCR), pentru finanţarea obiectivului 

de investiţie "Reabilitare, modernizare si dotare camin cultural in comuna Cucuteni, 

judetul Iasi"; 

3. Probleme curente ale administrației  publice locale. 

 

   dna. consilier Barabulă Mariana  : Dacă mai sunt şi alte propuneri ?Nu mai sunt. Supun 

aprobării d-voastră proiectul ordinii de zi    prezentat   de domnul primar, după cum urmează: 

 

1. Proiect de hotărâre pentru aprobarea procesului verbal al şedinţei    anterioare    

2. Proiect  de hotărâre pentru aprobarea solicitări de prelungire a Scrisorii de Garanție din 

partea Fondului de Garantare a Creditului Rural (FGCR), pentru finanţarea obiectivului 

de investiţie "Reabilitare, modernizare si dotare camin cultural in comuna Cucuteni, 

judetul Iasi"; 

3. Probleme curente ale administrației  publice locale. 

 

Cine este pentru ordinea de zi   ? (    9  voturi )  Împorivă ? (0 voturi)  abţineri (0 voturi )  

proiectul a fost   aprobat în unanimitate  .  

S-a adoptat Hotărârea Consiliului Local al  comunei Cucuteni nr. 13  privind aprobarea 

ordinei de zi , cu unanimitate de voturi. 

 

dna președinte de ședință Barabulă Mariana întreabă președinții comisilor de specialitate 

din cadrul Consiliului local Cucuteni dacă au amendamente la proiectele de hotărâre de pe 

ordinea de zi, ce au fost dezbătute de comisii în cadrul ședinței.  

Președintele comisiei pentru  programe de dezvoltare economico-sociale , buget finanţe 

administrarea domeniului public şi privat al comunei , juridică şi de disciplină,  consilier 



Barabulă Mariana menționează că toate proictele dezbătute pe comisie au fost confom legi și 

au fost avizate favorabil, dl consilier Anițoaei Tudorel s-a abținut la cele două proiecte de 

hotărâre înaintate comisiei. 

  

dna. președinte de ședință Barabulă Mariana   la punctul 1 al ordinei de zi   în 

conformitate cu dispoziţiile art.138 alin.15 din OUG nr.57/2019, privind Codul administrativ,  

dau cuvântul  doamnei  secretar Carare Ecaterina Irina să supună la vot procesul verbal al 

şedinţei anterioare.  

D-na . secretar Carare Ecaterina Irina :   domnilor consilieri, supun aprobării d-voastră 

procesul-verbal al şedinţei ordinare din 26 ianuarie 2021  înregistrat sub nr . 8021 din 

26.01.2021 , care a fost adus  la cunoştinţă publică  prin afişare la gazeta unităţii  prin 

procesul  verbal nr.  8022 din 26.01.2021.La şedinţa ordinară din 26.01.2021 au fost prezenţi 

un număr de 9 consilieri . 

In cadrul şedinţei  ordinare s-au adoptat un număr de  12 proiecte de  horărâri rezultând 

hotărârile de la nr. 1 la nr. 12 inclusiv . 

Dl consilier Anițoaei Tudorel menționează că se abține că el vrea copie după el și nu este 

afișat, că încă mai apare dna consilier Mihoc. 

Dna secretar general precizează că nu a venit să solicite copie după acesta și se dă citire 

prevederilor art.138 alin.13-17 din Codul administrativ, precum și faptul că pe holul din 

primărie se află proiecte de hotărâre, hotărâri și procese verbale.Menționează că dacă nu știu 

să găsească să vină să spună și va fi ajutat în acest sens, au fost consilieri care au solicitat și s-

a pus la dispoziție. Arată că dna Mihoc a fost consilier local în mandatul trecut și e normal să 

fie hotărâri semnate de ea.  

dna. președinte de ședință Barabulă Mariana   Dacă sunt întrebări ?  Nu sunt  . Supun la 

vot proiectul de hotărâre  prezentat  

Cine este pentru ?  (    8  voturi)  Împorivă ? ( 0 voturi )  abţineri ? (1 voturi dl consilier 

Anițoaei Tudorel ), proiectul a fost  aprobat   .    

S-a adoptat Hotărârea Consiliului Local al  comunei Cucuteni nr. 14 privind aprobarea 

proceselor  verbale nr. 8021 din 26.01.2021, cu un număr de 8 voturi . 

 

 dna. președinte de ședință Barabulă Mariana  la punctul 2 al ordinei de zi prezintă 

proiectul de hotărâre  aprobarea solicitări de prelungire a Scrisorii de Garanție din partea 

Fondului de Garantare a Creditului Rural (FGCR), pentru finanţarea obiectivului de investiţie 

"Reabilitare, modernizare si dotare camin cultural in comuna Cucuteni, judetul Iasi". 

Dl consilier Anițoaei Tudorel menționează că el se abține și la fel a făcut și în cadrul comisiei 

pe motivul că de ce nu a fost întrebat cum s-au dat sobele din cămin și trebuia terminat 

căminul. 

Dl primar menționează că domnii consilieri încurcă lucrurile ca să putem lua avans de la 

AFIR se depune scrisoare de garanție de la FGCR, contractul cu AFIR s-a semnat pe 36 luni, 

având în vedere că s-a scos la licitație de două ori lucrarea, dar și starea de pandemie a adus la 

întârziere.Arată că s-a depus la AFIR solicitare de prelungire contract și s-a primit notificare 

prin care ne notifică ca întermen de 10 zile, din data de 11.02.2021 să fie depusă scrisoarea de 

garanție valabilă, aceasta fiind valabilă până la data de 25.04.2021.Precizează că dacă nu se 

depune pentru prelungire se reziliază contractul cu ARIF și se dau bani înapoi și constructorul 

ne dă în judecată, această prelungire nu este ilegală. 

Dl consilier Bârzu Gheorghe menționează să nu se întâlnească cu aceeași situație ca la 

alimentare cu apă, lucrarea să dureze cinci ani. 

Dl Primar menționează că la AFIR se poate face doar o singură prelungire, iar constructorul 

are termen până în noiembrie. 



Dl consilier Bârzu Gheorghe întreabă dacă constructorul finaliza căminul, mai era nevoie de 

scrisoare de garanție. 

Dl primar precizează că nu era nevoie, dar constructorul este în termen și are lucrări făcute și 

neplătite. 

Dl consilier Bârzu Gheorghe menționează că trebuie văzută calitatea lucrărilor, având în 

vedere că este iarnă. 

Dl primar menționează că de acest lucru se ocupă dirigintele de șantier. 

dna. președinte de ședință Barabulă Mariana  Dacă sunt întrebări ?  Nu sunt  . Supun la 

vot proiectul de hotărâre  prezentat  

Cine este pentru ?  (    8   voturi)  Împorivă ? ( 0 voturi )  abţineri ? (1 voturi dl consilier 

Anițoaei Tudorel ), proiectul a fost  aprobat.    

   

S-a adoptat Hotărârea Consiliului Local al  comunei Cucuteni nr. 15 privind aprobarea 

solicitări de prelungire a Scrisorii de Garanție din partea Fondului de Garantare a 

Creditului Rural (FGCR), pentru finanţarea obiectivului de investiţie "Reabilitare, 

modernizare si dotare camin cultural in comuna Cucuteni, judetul Iasi", cu un număr 

de 8 voturi . 

 

dna. președinte de ședință Barabulă Mariana  la punctul 3 al ordinei de zi  întreabă dacă  

sunt probleme de discutat. 

Dl consilier Bârzu Gheorghe întreabă în ce stadiu este construcția-dispensar. 

Dl primar menționează că s-a finalizat și urmează să se facă recepția obiectivului, nu s-a făcut 

din motivul că inspectorul de zonă de la ISC a fost în concediu și astăzi este prima zi și va 

avea loc recepția la drum. 

Dl consilier Bârzu Gheorghe menționează că se tine biblioteca de 2 ani fără activitate și un 

post blocat și trebuie avut în vedere că este plătit din puțini bani ai pensionarilor din comună, 

să aibă un scop. 

Dl consilier Anițoaei Tudorel menționează că s-a specificat îtr-o ședință anterioară că s-a 

început intabularea apartamentelor, dar fără hotărârea Consiliului local. 

Dl primar menționează că acestea au fost măsurate și pentru intabularea unui bun al comunei 

nu îți trebuie hotărâre. 

Dl consilier Anițoaei Tudorel menționează că în urmă cu 2 ani s-a depus două cereri pentru 

loc de casă și nu s-a început procedura pe motivul că nu sunt bani și pentru intabularea 

apartamentelor sunt. 

Dl prima menționează că o să se facă intabulare și expertiză și pentru 2-3 locuri de casă. 

Dl consilier Bârzu Gheorghe precizează că și în secția de mecanizare se pot face 3 locuri. 

 

Ne mai fiind alte probleme de discutat se declară şedinţa închisă . 

Şedinţa se încheie la ora  09, 15   .  

Drept pentru care am încheiat prezentul proces  verbal   

 

  

        PREŞEDINTE ŞEDINŢĂ                                                    CONTRASEMNAT 

                     CONSILIER                                                      SECRETAR GENERAL UAT                                                                                          

            BARABULĂ MARIANA                  CARARE ECATERINA IRINA 

  

 

 

 

 


